



添加剂



TEMAD IR FILTER

名称
品编
类
TEMAD IR FILTER
根据配方制作
防红外线

NAME: TEMAD IR FILTER
CODE: according to the formulation
TYPOLOGY: IR FILTER MASTERBATCH

描述



TEMAD IR FILTER源自对解决塑料相关问题的创新性添加剂的不懈研究。此添加剂采用合成纳米配方，可以过滤红外线，且散发热量。消除红外线辐射对于保护环境、办公室、门窗、隔板橱窗、篷布、盖子或透明面板和各类覆盖很重要，后者需要透光同时避免内部环境过热。通过向透明树脂上添加该添加剂，可以过滤掉35%至62%的红外线，具体还要看几何形状以及厚度。TEMAD IR FILTER添加剂可以让透明树脂更适合各类应用，确保热量保护以及最终成品的良好透明度。

PRODUCT DESCRIPTION:

TEMAD IR FILTER is born from the continuous research of innovative additives able to solve problems related to plastic materials. This additive has the specific characteristic of filtering the IR rays which, as known, transmit the heat. Elimination of IR, is necessary especially in the presence of display cases, tarpaulins, covers or transparent panels to protect environments, offices, greenhouses, partitions and coverings of various kinds, where there is a need to pass the light and avoid overheating of the interior rooms. The addition of the additive to the transparent resin, gives it the property of filtering the infrared rays with a percentage that varies between 35% and 62% depending on the geometry and thickness. TEMAD IR FILTER allows the use of transparent resins for the most varied applications, ensuring protection from heat and ensuring excellent transparency of the final product.

使用方式: 在关键加工中的推荐用量为1%至3%存放在干燥处。

WAY OF USE:

The recommended use varies from 1% to 3% in critical processes. Keep in a cold and dry place.





TEMAKROM s.r.l.
Via Artigiani, 6
25014 Castenedolo (BS)
VAT n. 03612620173